
INTERNE MEMO
Bestemd voor : Leden van de gemeenteraad
Van : Wethouder J.D.W. Klaasse
Betreft : Voortgezet onderwijs in Diemen
Datum : 19 februari 2021

Zaaknr     : 2021-021967

Documentnr : 

Geachte raadsleden,

In het voorjaar van 2019 is besloten om, ondanks zorgvuldige voorbereidingen van de Open 
Schoolgemeenschap Bijlmer (OSB) en de gemeente, af te zien van een middelbare school in Diemen. 
Oorspronkelijk was het de bedoeling om de nieuwe school als nevenvestiging van de OSB onder de 
naam OSD (Open Schoolgemeenschap Diemen) van start te laten gaan op 1 augustus 2019. Hoewel 
er in totaal voldoende aanmeldingen waren voor een Diemense vestiging, bleef het aantal 
aanmeldingen van de havo-vwo leerlingen achter bij de verwachtingen. De gemeente Diemen en de 
OSB zijn echter altijd in gesprek gebleven over het gezamenlijke doel om een VO-school binnen de 
gemeentegrenzen te realiseren. De verdere groei van de gemeente Diemen en de wens om voor onze 
jongeren dicht bij huis een goede onderwijsvoorziening te hebben, rechtvaardigen dat. 

De OSB heeft kwartiermaker Gabri Maessen aangetrokken om samen met de gemeente de verdere 
stappen richting een Diemense middelbare school uit te werken. Zowel de OSB als de gemeente 
Diemen hadden graag met ingang van schooljaar 2021-2022 de nieuwe school geopend, echter om 
de opening van een Diemense vestiging gedegen te kunnen voorbereiden, is dat te vroeg. Het streven 
is nu om uiterlijk in augustus 2023 de middelbare school in Diemen van start te laten gaan.

De komende periode zullen de OSB en de gemeente Diemen de plannen voor de nieuwe vestiging in 
Diemen verder uitwerken. Onder andere zal door de kwartiermaker onderzocht worden welk 
onderwijsconcept het beste aansluit bij de behoefte van Diemense leerlingen, dat ook leerlingen met 
havo/vwo-advies aanspreekt. Ook zal verder onderzoek worden gedaan naar de mogelijkheden voor 
de huisvesting van de middelbare school.

De gemeenteraad zal gedurende dit proces op de hoogte worden gehouden van de ontwikkelingen.

Ik ga er vanuit u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

Met vriendelijke groet,

J.D.W. Klaasse 
Wethouder Onderwijs


